
Protokół Nr XXXIV/21
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu
odbytej w dniu 28 października 2021 roku
w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1113.

Przewodniczący obrad: Antoni Malinowski

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na sesji:
1. Aneta Joanna Czarnecka
2. Jan Krzysztof Binaś
3. Przemysław Dybowski
4. Stanisław Szczepan Kietliński 
5. Krzysztof Koc
6. Zygmunt Józef Kosk
7. Tadeusz Łopaciuk
8. Antoni Malinowski
9. Dorota Niemyjska

10. Włodzimierz Słonecki
11. Katarzyna Sylwia Wilkowska
12. Violetta Maria Zdunek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca,
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy,
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy,
 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu,
 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 

goście - lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 1

Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski powitał Radnych Rady 
Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Skarbnik Gminy 
Jadwigę Koc, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, dyrektorów i kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów 
Osiedlowych oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na 
dzisiejszą sesję. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że na 15 Radnych 
Rady Miejskiej na sesji obecnych jest 12 i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 

zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi
gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”,

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 
zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi
gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”,

4) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 
zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 
wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu”,

5) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań 
w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego 
w roku 2022,

6) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań 
w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego 
w roku 2023.

7. Założenia do budżetu gminy na 2022 rok.
8. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2020 rok.
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku 

szkolnym 2020/2021.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11. Sprawy różne i wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że Radni 
otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 
proponowany porządek obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Marek Karolewski, Agata Koc, Maria Jadwiga Radziszewska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad XXXIV Sesji został przyjęty jednogłośnie w obecności 12 Radnych 
Rady Miejskiej. 

Ad pkt 3

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XXXIII sesji bez odczytania.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są inne 
propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Marek Karolewski, Agata Koc, Maria Jadwiga Radziszewska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że protokół z 
XXXIII sesji został przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 4

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: sprawozdanie

z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 
sesjami poinformował, że:

 30 września  zakończył się Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań 
2021. Pierwsze wstępne wyniki zostaną opublikowane już w styczniu 2022 r. 
przez Główny Urząd Statystyczny.

 30 września dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego 
„Rozbudowa, przebudowa drogi gminnej w miejscowości Wojtkowice-Glinna” 
-  wartość brutto robót 696.160,43 zł.
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 1 października wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia na 
„Rozbudowę drogi gminnej – ul. Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”. 
Wpłynęło 5 ofert – trwa weryfikacja oferty najkorzystniejszej złożonej przez 
Wykonawcę – Szpańscy Jerzy, Jacek, Dawid „Czystość” Spółka Jawna z 
Wołomina na kwotę 3.382.930,93 zł.

 1 października wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia na 
„Rozbudowę drogi gminnej – ul. Armii Krajowej w miejscowości 
Ciechanowiec”. Wpłynęło 4 oferty – trwa weryfikacja oferty najkorzystniejszej 
złożonej przez Wykonawcę – Szpańscy Jerzy, Jacek, Dawid „Czystość” 
Spółka Jawna z Wołomina na kwotę 2.467.054,29 zł.

 5 października Starosta Wysokomazowiecki wydał decyzję zatwierdzając 
projekt zagospodarowania terenu i projekt architektoniczno – budowlany i 
udzielił pozwolenia na budowę ciągów komunikacyjnych o nawierzchni 
mineralnych, z kostki betonowej oraz z podestów drewnianych wraz z 
platformami widokowymi i parkingiem. Budowę i montaż instalacji oświetlenia 
terenu. Budowę wieży widokowej. Realizację projektu nasadzeń, 
zlokalizowanych w obrębie gruntów m. Ciechanowiec.

 8 października spotkanie z przedsiębiorcą który zakupił nieruchomość na ulicy
Drohickiej w Ciechanowcu w sprawie funkcjonowania nowego zakładu na 
terenie Gminy Ciechanowiec.

 8 października dokonano otwarcia ofert w prowadzonym przez Gminę 
Ciechanowiec postępowaniu o udzielenie zamówienia na „Likwidację barier 
architektonicznych przy budynku Przedszkola w Ciechanowcu poprzez 
montaż pionowej platformy dla niepełnosprawnych z wymianą nawierzchni 
ciągów komunikacyjnych” – wpłynęło dwie oferty. Najniższa oferta została 
złożona przez: KRAINA ZIELENI Robert Żebrowski Osipy Lepertowizna na 
cenę brutto 254.809,62 zł. W dniu 26 października podpisano umowę z 
wybranym Wykonawcą .

 8 października odbyło się spotkanie z wójtem Gminy Grodzisk w sprawie 
budowy drogi powiatowej w miejscowości Pobikry – Sypnie oraz budowy drogi
w miejscowości Czaje – Czaje Wólka.

 W dniach 11 – 14 października – na zaproszenie Regionalnego Ośrodka 
Polityki Społecznej uczestniczył w szkoleniu dotyczącym funkcjonowania 
placówek opiekuńczych w gminach.

 15 października ogłoszono kolejne zapytanie na wykonanie rzeczowe zadania
„Przystosowanie pomieszczeń higieniczno – sanitarnych na potrzeby osób 
niepełnosprawnych w budynku Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu”. Termin 
składania ofert upłynął w dniu 22.10.2021 r. Oferty nie wpłynęły.

 15 października dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego 
„Przebudowa drogi gminnej na odcinku Koce Schaby – Kobusy” -  wartość 
bruttu robót 421.539,45 zł.

 17 października odbył się Koncert z okazji miejskich obchodów Dnia Edukacji 
Narodowej. 

 18 października ogłoszono pierwszy nabór wniosków w programie wsparcia 
samorządów „Cyfrowa Gmina”. Gmina Ciechanowiec może uzyskać 
dofinansowanie w kwocie ponad 250 tys. złotych.  Obecnie trwają prace nad 
przygotowaniem wniosku.

 18 października dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego 
„Przebudowa drogi gminnej nr 108878B w miejscowości Przybyszyn” -  
wartość brutto robót 888.107,87 zł.

 18 października w Suchowoli został podpisany list intencyjny powołujący 
pierwszą spółkę mieszkaniową w województwie podlaskim. Jest to efekt 
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podjętej przez Radę Miejska w Ciechanowcu w dniu 29 czerwca 2021 r. 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 
Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-Podlaskie” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością oraz zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 
udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Podlaskie” 
Sp. z o.o. W Ciechanowcu w pierwszym etapie ma być zbudowanych 36 
mieszkań w ramach SIM-u - czyli Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. Przy 
obecnych kosztach budowy czy kupna mieszkań, będzie to bardzo atrakcyjna 
propozycja dla młodych rodzin, które wiążą swoją przyszłość z 
Ciechanowcem.

 19 października wszczęto kolejne drugie postępowanie o udzielenie 
zamówienia na „Dostawę wraz z montażem opraw i urządzeń oświetlenia 
ulicznego w mieście Ciechanowiec” (wymiana 302 szt. opraw na LED-owe na 
terenie miasta Ciechanowiec. Termin składania ofert upływa w dniu 3 
listopada.).

 20 października ogłoszono, poprzez zamieszczenie w Biuletynie Informacji 
Publicznej, na Miejskim Portalu Internetowym oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu
Miejskiego konsultacje projektu „Programu współpracy w 2022 roku Gminy 
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 20 października Odbyło się uroczyste otwarcie zrealizowanych inwestycji 
drogowych dofinansowanych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, drogi w 
Wojtkowice Glinna i Przybyszynie oraz żłobka dofinansowanego z 
Resortowego Programu Maluch+

 Od 21 października Trwa odbiór azbestu z terenu miasta i gminy 
Ciechanowiec od 71 mieszkańców.

 22 października Rozpoczęły się pierwsze prace przygotowawcze na zadaniu 
inwestycyjnym pod nazwą „Adaptacja i ochrona bioróżnorodności terenu 
doliny Bugu i Nurca”.

 25 października ogłoszono wyniki I edycji Programu Inwestycji Strategicznych 
w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. Gmina Ciechanowiec otrzyma 
dofinansowanie w wysokości 10.800.000,00 zł na zagospodarowanie terenu 
Ośrodka Sportu i Rekreacji nad Zalewem wraz modernizacją Stadionu 
Miejskiego w Ciechanowcu.

 25 października rozpoczęły się prace budowlane branży sanitarnej przy 
zadaniu „Przebudowa, rozbudowa drogi gminnej nr 108920B ul. Podlaska w 
Ciechanowcu”.

 25 października dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego 
„Budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec w 
miejscowości Wojtkowice-Dady” – wartość brutto robót 189.420,00 zł.

 Trwają prace nad budową ogrodzenia terenu cmentarza Ewangelickiego 
wzdłuż ulicy Sienkiewicza w Ciechanowcu.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski powitał przybyłego na obrady
XXXIV Sesji Rady Miejskiej Radcę Prawnego Przemysława Ślepowrońskiego. 
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Ad pkt 5

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: interpelacje 
i zapytania radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że w okresie 
między sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili 
interpelacje lub zapytania. 
Pytań i interpelacji nie zgłoszono.

Ad pkt 6 ppkt 1

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Skarbnik Gminy 
Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany powodują zwiększenie 
dochodów i wydatków o ponad 400 000,00 zł i jest to głównie dotacja z tytułu zwrotu 
podatku akcyzowego rolnikom oraz dotacja na pomoc społeczną. Pozostałe zmiany 
to przeniesienia wydatków  między działami, rozdziałami i paragrafami po to, żeby 
zabezpieczyć konieczne środki na dokończenie inwestycji na budowę bezpiecznych 
przejść, na wymianę okien w świetlicy we wsi Wojtkowice Stare, na uruchomienie 
i wyposażenie Klubu Seniora, na przebudowę drogi we wsi Koce-Schaby. 
Zabezpieczono również środki na koszty wywozu odpadów komunalnych, ponieważ 
przychody niestety nie pokrywają kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poinformowała,  że
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Marek Karolewski, Agata Koc, Maria Jadwiga Radziszewska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 251/XXXIV/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 2

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt uchwały 
dotyczący przebudowy ulicy Armii Krajowej, ulicy Spółdzielczej oraz ulicy Podlaskiej. 
Niestety na ulicę Armii Krajowej i Spółdzielczą przetarg musiał odbyć się po raz 
kolejny. W związku z tym wynikły rozbieżności cenowe. Dlatego też do podpisania 
umowy należy zabezpieczyć środki w budżecie, żeby można było podpisać umowę. 
W związku z tym, ponieważ inwestycje te nie są ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej gminy Ciechanowiec konieczne jest podjęcie takiej uchwały. Nie jest to 
upoważnienie do zaciągnięcia kredytu, jest to tylko podjęcie uchwały intencyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”.
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Głosowano w sprawie:
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań 
w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica 
Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Marek Karolewski, Agata Koc, Maria Jadwiga Radziszewska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że chwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 252/XXXIV/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec” 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 3

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Antoni Malinowski  poprosił  Przewodniczących
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poinformowała,  że
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”.
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Głosowano w sprawie:
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w 
zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica 
Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec”

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska
NIEOBECNI (2)
Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 253/XXXIV/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Rozbudowa drogi gminnej – ulica Spółdzielcza w miejscowości Ciechanowiec” 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 4

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Antoni Malinowski  poprosił  Przewodniczących
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poinformowała,  że
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu”.
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Głosowano w sprawie:
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w 
zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi wraz ze ścieżką 
rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu”

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Marek Karolewski, Agata Koc, Maria Jadwiga Radziszewska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została
podjęta większością głosów. 

Uchwała Nr 254/XXXIV/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej w Ciechanowcu” 
stanowi załącznik nr 7  do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 5

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2022.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Powiat 
Wysokomazowiecki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg uzyskał dofinansowanie 
na budowę dwóch dróg powiatowych na terenie gminy Ciechanowiec (droga 
Ciechanowiec – Tworkowice i Wojtkowice Stare – Wojtkowice-Glinna). Udało się 
uzyskać dofinansowanie w wysokości 60 %, natomiast 40 % to wkład własny do 
podziału pomiędzy Powiatem Wysokomazowieckim, a gminą Ciechanowiec. 
W związku z tym gmina z własnego budżetu musi dołożyć 1 335 000,00 zł. Do 
podisania umowy ze Starostą Wysokomazowieckim niezbędne jest przedłożenie 
takiej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2022.

Głosowano w sprawie:
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego w roku 2022

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Marek Karolewski, Agata Koc, Maria Jadwiga Radziszewska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została
podjęta większością głosów. 

Uchwała Nr 255/XXXIV/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  
Wysokomazowieckiego w roku 2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 6

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: upoważnienia
Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego w roku 2023.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Powiat 
Wysokomazowiecki uzyskał dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 
na budowę na terenie Gminy Ciechanowiec drogi powiatowej Antonin – Winna Stara.
Na realizację tego zadania Gmina Ciechanowiec musi dołożyć ze środków własnych 
2 104 000,00 zł. Jest to budowa drogi wraz z mostem. Jeżeli chcemy aby taka 
inwestycja została zrealizowana to musi zostać podjęta uchwała upoważniająca. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski odczytał i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2023.

Głosowano w sprawie:
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązań w zakresie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego w roku 2023

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 
Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Marek Karolewski, Agata Koc, Maria Jadwiga Radziszewska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została
podjęta większością głosów. 

Uchwała Nr 256/XXXIV/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wysokomazowieckiego w roku 2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 7

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Założenia do 
budżetu gminy na 2022 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o przedstawienie założeń do budżetu gminy 
na 2022 rok.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z uchwałą 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lipca 2010 r. w sprawie określeń trybu prac 
nad projektem uchwały budżetowej w dniu 17 września 2021 r. przekazał dla 
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pracowników jednostek budżetowych gminy informację w celu przekazania informacji
o zakresie planowanego budżetu na rok 2022. Z informacji uzyskanych założenia do 
projektu budżetu gminy na 2022 rok wyglądają następująco:

- planowany wskaźnik inflacji – 3 %,

- planowany zwrot wynagrodzeń – 10 % (bez wynagrodzeń nauczycieli, które 
określane są odrębnymi przepisami),

- odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych (1 662,00 zł na osobę),

- odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych (277,00 zł na każdego 
emeryta i rencistę),

- minimalne wynagrodzenie za pracę – 3 100,00 zł brutto.

Projekt uchwały budżetowej na 2020 r. przedłożony zostanie Radzie Miejskiej w 
Ciechanowcu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku do dnia 15 listopada
2021 r. 

Zadania inwestycyjne przyjęte do budżetu na 2022 r. wyglądają następująco:

- przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo Sieńczuch 
-4 000 000,00 zł,

- przebudowa i odwodnienie drogi gminnej we wsi Winna-Wypychy – 125 000,00 zł,

- budowa chodnika przy ul. Pińczowskiej – 350 000,00 zł,

- budowa drogi gminnej wraz ze ścieżką rowerową przy ul. Podlaskiej – 5 803 000,00
zł,

- rozbudowa drogi gminnej przy ul. Spółdzielczej – 4 570 000,00 zł,

- rozbudowa drogi gminnej przy ul. Armii Krajowej – 3 665 000,00 zł,

- wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na przebudowę dróg gminnych 
(ul. Sienkiewicza, ul. Wąska, ul. Szeroka, ul. Sosnowa, droga we wsi Koce-Schaby 
do drogi wojewódzkiej nr 408, Skórzec – Czarków, Kozarze – Adamowo (kolonia), 
budowa centrum turystycznego we wsi Malec – wykonanie dokumentacji 600 000,00 
zł, budowa wielorodzinnego budynku mieszkalnego przy ul. Wiatracznej – 
7 900 000,00 zł, zakup gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych 
150 000,00 zł, wykonanie kompleksowych remontów w budynkach szkół w 
Łempicach i w Ciechanowcu – 3 000 000,00 zł, uruchomienie i pierwsze 
wyposażenie Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego we wsi Koce – Schaby – 
2 565 000,00 zł, budowa stacji uzdatniania wody i oczyszczania ścieków oraz 
budowa linii wodociągowych i  ściekowych brakujących na terenie gminy i miasta – 
4 000 000,00 zł, montaż instalacji fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na 
budynkach mieszkalnych położonych na terenie gminy Ciechanowiec – 1 534 000,00
zł, zakup dla podległego samorządowego zakładu budżetowego PRK FARE 
samochodu typu wywrotka – 500 000,00 zł, przebudowa Stadionu Miejskiego w 
Ciechanowcu – 12 500 000,00 zł, budowa Ośrodka Sportu i Rekreacji  - wykonanie 
dokumentacji na baseny otwarte - 200 000,00 zł, adaptacja i ochrona bior-
różnorodności terenu doliny Bugu i Nurca – 5 150 000,00 zł). Burmistrz dodał, że nie 
są to wszystkie założenia do budżetu, są jeszcze drogi, które zostały złożone do 
Rządowego Funduszu odbudowy dróg. Zostały złożone wnioski na takie ulice i drogi 
jak: ul. Czyżewska (boczna), Ralkowa – Uszyńska – dwa odcinki, Wińska, Wąska – 
Sienkiewicza, Sosnowa – Świerkowa, Wińska do cmentarza, Ciechanowiec – 
Tymianki – Adamy, Koce- Schaby do drogi wojewódzkiej, Kozarze – Adamowo, 
Nowodwory tzw. Ciasne,  Przybyszyn – Malec, Radziszewo-Króle wraz z mostem, 
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Czaje-Wólka – Radziszewo-Sieńczuch, Skórzec - Czarkówka-Duża, Skórzec od 
drogi wojewódzkiej, Bujenka – Sówka, Kułaki – Trzaski). Burmistrz poinformował, że 
nie wie ile z tych wniosków otrzyma dofinansowanie. Kolejne w budżecie będą środki
na Fundusz Sołecki. Z Funduszu Sołeckiego są zadania na kwotę 450 000,00 zł. 
Samych inwestycji jest na 51 252 000,00 zł, z czego 17 000 000,00 zł to środki 
własne, a 34 000,00 zł to środki zewnętrzne. Jest to bardzo bogaty projekt budżetu 
na 2022 r. Burmistrz poinformował, że po sesji odbędzie się spotkanie z osobą, która 
będzie pomagała w przekształceniu zakładu PRK FARE w spółkę. W roku bieżącym 
kredyt nie zostanie zaciągnięty. 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki zapytał czy są pytania do założeń do 
budżetu.
Pytań nie zgłoszono.

Założenia do budżetu gminy na 2022 rok stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad pkt 8

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Informacja 
dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2020 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 
Annę Czapkowską o omówienie informacji.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska odczytała treść informacji.

Informacja  dotycząca  złożonych  oświadczeń  majątkowych  za  2020  rok  stanowi
załącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 9

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Informacja o
stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Ciechanowiec  w  roku  szkolnym
2020/2021.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Antoni  Malinowski  poprosił  Sekretarz  Gminy
Annę Czapkowską o omówienie informacji.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w roku szkolnym 2020/2021
Gmina Ciechanowiec była organem prowadzącym Przedszkole w Ciechanowcu oraz
dwie Szkoły Podstawowe. W Szkole Podstawowej w Ciechanowcu było 518 uczniów,
w Szkole Podstawowej w Łempicach 81 uczniów. W Przedszkolu w Ciechanowcu
było 6 oddziałów i liczba uczniów wynosiła 135. Z dniem 1 września 2021 r. została
zlikwidowana Szkoła Podstawowa w Radziszewie Starym. Uczniom zlikwidowanej
Szkoły Podstawowej zapewniono dowóz i możliwość kontynuowania nauki w Szkole
Podstawowej  w  Ciechanowcu.  Dokonano  zwrotu  kosztów  dowożenia  7  dzieci
niepełnosprawnych na podstawie zawartych umów z rodzicami. W roku szkolnym  
w Przedszkolu i Szkołach Podstawowych Prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec
pracowało 80 nauczycieli oraz 30 pracowników administracji i obsługi. Osiągnięcia
uczniów w roku szkolnym w znacznym stopniu zależą od zdolności i  aspiracji  ale
również  od  środowiska  rodzinnego.  Sprawdzanie  wiedzy  przybiera  różne  formy.  
W  Szkole  Podstawowej  w  Ciechanowcu  odbyło  się  11  konkursów,  uczniowie  w
różnym stopniu  osiągali  różne osiągnięcia.  W Szkole  Podstawowej  w Łempicach
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odbył  się  konkurs  na  szczeblu  powiatowym  pn.  „Barwy  jesieni”  (5  wyróżnień),
konkurs  matematyczny  „Kangur”  (1  wyróżnienie).  Przedszkole  w  Ciechanowcu
realizowało  projekt  „Przedszkole  pełne  możliwości”,  a  nauczyciele  Przedszkola
uczestniczyli  
w szkoleniach, ponadto w ramach projektu „Energia kompetencji – energia rozwoju” 
w okresie  od  grudnia 2020 r.  do maja  2021 r.  przeprowadzono szkolenia  dla  23
nauczycieli.  Koszt  tego  szkolenia  10 944,00  zł.  Egzamin  ósmoklasisty  został
przeprowadzony  w  dnia  25,  26,  27  maja  2021  r.  Przeprowadzony  był  w  formie
pisemnej.  Każdy  ośmioklasista  przystąpił  do  trzech  przedmiotów obowiązkowych.
Generalnie wyniki egzaminu okazały się wynikami niskimi. Wpływ na tak słabe wyniki
miała pandemia i zdalne nauczanie w szkole w roku poprzednim. 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który w ramach uzupełnienia wypowiedzi Pani
Sekretarz poinformował,  że po przeanalizowaniu wyników okazało się,  że są one
niższe od powiatowych, wojewódzkich i krajowych. Dodał, że zorganizuje spotkanie 
z Dyrektorami, żeby Dyrektorzy przyjrzeli się nauczycielom.  Należy podkreślić, że 
w ostatnim roku dużo się zadziało, jeżeli chodzi o inwestycje oświatowe. Dodał, że
zostając Burmistrzem nie sądził, ze uda mu się tyle zrobić w Szkole Podstawowej  
w Ciechanowcu. 

Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Ciechanowiec  w  roku
szkolnym 2020/2021 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad pkt 10

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Odpowiedzi
na interpelacje i zapytania radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że interpelacje
i zapytania nie wpłynęły. 

Ad pkt 11

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Sprawy różne
i wnioski.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Antoni  Malinowski  zapytał,  czy  ktoś  zgłasza
sprawy różne. 

Głos  zabrała  Sołtys  wsi  Winna-Poświętna,  która  zwróciła  się  z  prośbą  
o wyremontowanie drogi we wsi Winna-Poświętna.

Głos zabrał Pan Adam Godlewski, który zwrócił się z prośbą o oświetlenie uliczek
przy ul. Mogilnej. 

Burmistrz poinformował, że w gminie Ciechanowiec jest duży problem z oświetleniem
i jak na ta chwilę jest to duży koszt. Zaproponował, żeby złożyć wniosek do budżetu
na przyszły rok o ujcie tego zadania w planie finansowym. 

Głos zabrał Sołtys wsi Koce-Piskuły, który zwrócił się z prośbę o utwardzenie drogi
we wsi. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że przyjrzy się tej sprawie. 
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Antoni  Malinowski  zapytał,  czy  ktoś  chce
jeszcze zabrać głos.
Głosu nie zabrano. 

Ad pkt 12

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował za udział w sesji

i zamknął obrady XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane.

  Protokołowała:

Wioleta Niemyjska

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Antoni  Malinowski
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